

學位服租借畢冊團拍事項Notes to Academic Regalia Rental and Graduation Photography 編輯edit

一、大學部學位服:

- 1.各學院顏色區分, 音樂學院-紫色、美術學院-紅色、戲劇學院-黃色、舞蹈學院-藍色、文資學院-深綠色、影新學院-藍綠色。帽穗黑色。
- 2.學士服1套1,050元(衣服一件400元、短披肩一件350元、方帽一頂250元、帽穗一條50元)。
- 3.班級統一租借, 押金3,000元。
- 4.遺失/損壞賠償依據第2點費用處理。

I. Bachelor's Regalia

1. Color of each school: School of Music - purple, School of Fine Arts - red, School of Theatre Arts - yellow, School of Dance - blue, School of Cultural Resources - dark green, School of Film and New Media - blue green. Caps are black.
2. Bachelor's regalia: NT\$1,050 per set (dress: NT\$400, shawl: NT\$350, cap: NT\$250, tassel: NT\$50).
3. Rent by the class, the deposit is NT\$3,000.
4. Compensation for loss/damage will be handled according to the fees prescribed on Item 2.

二、研究生學位服:

1. 碩士生版本顏色區分, 校方版-紅色長披肩、絨布黑袍、帽穗白色; 廠商版-橘黃色長披肩、黑袍、帽穗白色。  
(1)校方版1套5,000元(衣服一件2,700元、披肩一件2,000元、方帽一頂250元、帽穗一條50元)。  
(2)廠商版1套2,000元(衣服一件1,200元、披肩一件500元、方帽一頂250元、帽穗一條50元)。

II. Master's Regalia:

1. The colors of the Master's versions are differentiated by the school's version (red long shawl, black velvet robe, and cap with white tassel) and the supplier's version (orange long shawl, black robe, and cap with white tassel).  
(1) The school's version is NT\$5,000 for 1 set (dress: NT\$2,700, shawl: NT\$2,000, cap: NT\$250, tassel: NT\$50).  
(2) The supplier's version is NT\$2,000 for 1 set (dress: NT\$1,200, shawl: NT\$500, cap: NT\$250, tassel: NT\$50).
2. Doctorate's regalia is university-designed, with shawls made in accordance with the colors representing each of the schools, with gold tassels on the cap. Please register in person at our office.
3. 租借押金1,000元/1套+清洗費300元/套。
3. Rental deposit is NT\$1,000 per set + cleaning fee of NT\$300 per set.
4. 遺失/損壞賠償依據第1點費用處理。
4. Compensation for loss/damage will be handled according to the fees prescribed in Point (1).

三、應屆畢業學生調查事項: 本校為辦理相關業務之蒐集目的(請自行確認蒐集目的), 需要蒐集您的個人資料類別包括:姓名、聯絡電話等。該個人資料檔案將以合於上述特定目的向業務相關之當事人、第三人或機關為合理之利用行為, 利用及保存期限為5年(請自行填寫), 地區限於臺灣。您可以依據個資法第3條, 行使以下權利:包含查詢、閱覽、製給複製本、補充更正、請求停止蒐集、處理或利用或刪除。若欲行使上述權利, 請洽:02-28961000#1323。(請填寫單位的個資管理專人聯絡分機) 您可以自由選擇是否提供個人資料, 若不願意提供則無法提供您辦理相關業務。

1. 以班級為單位調查租借學位服/畢冊購買/團拍。請畢聯會代表負責服務。

2. 回覆調查表時間依照每年畢聯會行事曆排程。

III. Graduates' survey: The University needs to collect your personal information including your name, contact number, etc. for the purpose of processing the relevant affairs (Please accept the collection and its purpose at your own discretion). The personal information files will be used for the above-specified objectives for legitimate use by business-related parties, third parties, or organizations, and they will be used and retained for a period of five years (Please fill out the form on your own), and this is limited to Taiwan. You may exercise your rights in accordance with Article 3 of the Personal Data Protection Act, including the right to make an inquiry of and to review, request a copy, supplement or correct, demand the cessation of the collection, processing, or use, as well as to erase. If you want to exercise the above rights, please contact 02-28961000#1323 (Please fill out the contact number of the personal data administration staff of your unit). You are free to choose whether to provide your personal data or not. If you don't want to provide your personal data, then we can't provide you with the relevant services.

1. We will conduct class-based surveys on the academic regalia rentals, graduation book purchases, and group photography. Please ask the Graduates Association representative to be responsible for the service.

2. The survey response time will follow the annual Graduates Association calendar.

3. [大學部下載班級調查表。](#)

3. [Download University Department's class survey form.](#)

4. [研究所下載班級調查表。](#)

4. [Download Research Institute's class survey form.](#)

四、延畢研究生參與畢業典禮注意事項:

1. 資格為當學年度申請畢業口考者, 請先確定已於[教務處學位口考申請](#)。(僑外生若有特殊原因可另洽本組說明)

2. [個人租借學位服開放時間1/15~5/18 截止, 請參考附圖, 並於iTNUA系統中點選"學生資訊系統"並完成"畢業典禮調查"完成登打。](#)

IV. Note for extended study graduates participating in the graduation ceremony:

1. Applicants eligible to take the oral examination for graduation in the current academic year, please make sure that you have applied for **the oral examination in the Office of Academic Affairs** first. (Overseas Chinese students having special reasons may contact the Office for further explanation.)

2. [Individual academic regalia rental is available from January 15th to May 18th. Please refer to the diagram below and click "Student Information" in the iTNUA system and complete the "Graduation Ceremony Survey" to finish the registration.](#)

## 研究生資訊

學位考試流程表

圖書館文獻相似度檢索

學位考申請

學位考申請操作說明

論文印製格式規定

變更學位論文題目

畢業典禮調查

3. 課指組開放學位服領取時間5/27~6/13(\$1,300領取衣服時繳交, 如未繳過畢業基金則為1,600元),逾期不候,請體諒行政工作 繁忙!

3. Extracurricular Activities Section Academic Regalia pick-up time will be from May 27 to June 13 (NT\$1,300 to be paid at the time of picking up the regalia, or NT\$1,600 if you have not yet paid the Graduation Fund). We will not be waiting for any late pick-ups. We appreciate your understanding of the busy administrative workload.

五、歸還時間:

1. 大學部於畢典結束後統一班級歸還學位服並領取押金。

V: Return:

1. After the commencement, the undergraduate department shall return the regalia per class and collect the deposit.

2. 研究生

(1) 不參加畢業典禮同學, 請於5/6(一)至5/10(五)9:00-17:00, 至課指組辦公室歸還學位服以便退還個人押金1,000元。若未於期限歸還衣服者, 逾期1天扣50元押金。

(1) Students who will not be attending the graduation ceremony, please visit the Office of the Academic Affairs to return the full regalia from 9:00-17:00 on May 6 (Mon) to May 10 (Fri) in order to get back your deposit of NT\$1,000. If the dress is not returned by the deadline, there will be a deduction of NT\$50 from the deposit per day after the deadline.

(2) 參與畢典者請於畢典結束後歸回學位服。

(2) Students who participate in the graduation ceremony, please return your academic dress after the graduation ceremony.

(3) 若有特殊狀況者,請提前說明。

(3) For anyone who has special circumstances, please inform us in advance.

六、逾期歸還:逾期歸還者, 每逾1日罰繳滯還金新臺幣50元(未滿1日以1日計, 不含國定例假日), 罰款上限為遺失賠償金額;

教務系統與學位服系統連動, 故未歸還學位服及繳清滯還金者無法辦理離校。

VI. Late return: Those who return the dress beyond the due date will be fined NT\$50 per day of delay (less than 1 day will be counted as 1 day, excluding national holidays), and the maximum fine will be the amount of compensation for lost regalia.

The Academic Affairs System is linked to the Academic Regalia System. Therefore, students who have not returned their academic regalia and failed to pay the late fee will not be able to apply for leave from the university.

國立臺北藝術大學畢聯會XXX(當年度主席姓名)帳戶: 北投一德郵局 0002461-0030379

Taipei National University of the Arts Graduates Association XXX (chairman's name of the year) account: Beitou Yide Post Office 0002461-0030379



相關注意事項及歸還時間,依據每年畢聯會公告為最準確 若有問題者請洽02-28961000分機1323  
信箱: tahnee@student.tnua.edu.tw

For further information and return time, please refer to the annual bulletin of the Graduates' Association. If you have any questions, please contact 02-28961000, ext. 1323.

E-mail: tahnee@student.tnua.edu.tw

國立臺北藝術大學

Copyright © 2007 Taipei National University of the Arts All Rights Reserved